
     

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 3/2022 

Datum konání:   24. 3. 2022    Strahov 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 

Omluveni: 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ a systém vzdělávání 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. MČR 

8. OM 

9. Zástupce oblasti - vzdělávání 

10.  Pravidla 2022 

11.  Schválení výkonnostních odznaků  

12. Ekonomická komise ČJF  

13. Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schválen vznik nového 

subjektu: 

 Equihealth Equestrian Team 

 Horse park Stables 

 JK Karlštejn 

 



2. OV jednal o možnosti vypsání dalšího termínu refreshingu pro rozhodčí skoky, všestrannost 

a dále refreshing pro stewardy v disciplíně skoky pro rok 2022, a to on-line formou. Přesné 

datum tohoto refreshingu je v jednání OV spolu se školiteli – M. Blažek, J. Metelka. 

V den konání OV bude následně probíhat prezenční refreshing pro rozhodčí skoky, 

všestrannost, skokové stewardy kategorie závodů B + C, zdravověda, veterinární pravidla. 

Celková účast – 60 přihlášených účastníků na refreshing, 26 přihlášených účastníků na 

seminář pro stewardy kat. B + C. 

 

3. ZZVJ: 

o ZZVJ 2022: 

- OV zrušil plánované ZZVJ Mělník, které se měly konat dne 24. 3. 2022 z důvodu 

nízkého počtu přihlášených účastníků 

Složení komisí: 

- ZZVJ Královice 3. 4. – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Nosková, …………….. 

- ZZVJ Mělník 6. 4. – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, J. Nosková 

- ZZVJ Heroutice 20. 4. – hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři Ing. M. Veselý, J. Šteker, 

náhr. komisař M. Volšická 

- ZZVJ Heroutice 11. 5. 2022 – hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři Ing. M. Veselý, J. 

Šteker, náhr. komisař M. Volšická 

 

4. Ekonomika  

Ing. Bůžková do dalšího jednání sestaví dle údajů z roku 2021 přehled předpokládaných 

nákladů jako podklad pro další jednání o rozpočtu. 

 

5. OCM – předseda oblasti seznámil OV s návrhem uspořádání letního výcvikového kempu 

v Hořovicích pod vedením A. Opatrného v termínu 18. 7. 2022. Kemp bude určen 

začínajícím dětským jezdcům na pony. Více informací příští OV – trvá. 

OV schvaluje přidělení statutu OCM těmto akcím – 1. – 3. 4. 2022 – skokové OCM 

s Danielem Voksou, 8. – 10. 4. 2022 drezurní OCM s Marianou Broucher za stejných 

podmínek, jako mají všichni středočeští pořadatelé. 

Ing. Bůžková informovala přítomné, že v pondělí 21. 3. obdržela poslední podklady, které 

byly nutné k sestavení seznamu mládeže k podpoře v rámci OCM na nejnižší úrovni 

podpory mládeže oblasti – lokální soustředění a kontrolní závody dle schválené metodiky. 

Celá aktivita by měla být mimo jiné první krokem i k tomu, aby sloužila k přípravě a výběru 

potencionálních účastníků akcí vyšší úrovně a podpory, které jsou určeny pro menší 

skupinu, která pracuje systematicky po celou sezonu. 

Po dokončení posledních úprav a kontrol se dá předpokládat, že počet jezdců s nárokem 

na podporu bude početně přes 200. V rámci rozpočtu je aktuálně pro rok 2022 garantováno 

pro mládež 188 tis., výše provozních prostředků oblastí je stále v jednání. 

OV tedy rozhodl, že akce prozatím zahrnuté do podpory budou kontrolní závody – OM 

všech disciplín. 

Co se týká soustředění, aktuálně je možné požádat o podporu u těch, co jsou již nyní zadány 

do JISu pro období od 18. 3. 2022, a pořádající subjekt zašle žádost s průvodním 

komentářem. Na období do 30. 8. 2022, kdy běží intenzivně sezona, budou subjekty, které 

již akce tohoto charakteru pořádaly, osloveny s dotazem, zda podobnou aktivitu v tomto 



období plánují – cílem je, aby na akcích byla dostatečná účast, nekolidovaly se sezonou a 

nebyly pořádány účelově či zbytečně nezatěžovaly pořadatele administračně. Pro období 

od 1. 9. 2022 je plánována aktualizace dle průběhu sezony. 

Do termínu konání OV jsou v JISu zadány akce subjektů Přeštěnice a Horse-support, 

žádosti byly zaslány. O pořádání OCM projevil zájem JK Heroutice, veškeré další informace 

ohledně pořádání OCM proběhnou s Ing. Bůžkovou. 

  

Dále Ing. Bůžková informovala přítomné, že se informovala u jiných oblastí, které mají akce 

OCM v JISu zadány již od počátku roku. Část akcí je financována v podobné režimu jako 

v naší oblasti, ty mají vloženu do systému i informaci, část je pokračováním systematické 

přípravy vybrané skupiny sportovců (aktivita této úrovně v naší oblasti probíhá pro 

disciplínu skoky viz. info v předchozích zápisech, a je možné se v případě zájmu o zařazení 

informovat), a část uvedených akcí je řešena zcela individuálně.   

 

6. SJL – projednání a schválení návrhů na sezonu 2022 administrátorky J. Holíkové: 

V nejbližších dnech by na webu, FB a IG oblasti a SJL budou zveřejněna STP a termíny 

jednotlivých kol SJL. 

OV dále pohovořil o výsledném zpracování bannerů s logem SJL a oblasti, k jejichž 

pořízení dal souhlas na minulém jednání OV.  

 

7. MČR 

OV pohovořil o podmínkách přihlášek na MČR s tím, že systém zůstává stejný jako 

v předchozích letech – kvalifikace na MČR přijímá a kontroluje sekretář oblasti, schvaluje 

OV a přihlašuje sekretář oblasti.  

 

8. OM 2022 – OV schválil chybějící STP pro OM drezura. 

STP pro OM ve všech disciplínách jsou tak připraveny a v nejkratším možném čase budou 

zveřejněny na webu oblasti. 

 

9. Předseda oblasti seznámil OV s požadavkem ČJF na určení osoby, která bude za oblast 

zodpovědná za oblast vzdělávání. 

 

10.  OV jednal o situaci kolem pravidel pro sezonu 2022 a konstatuje, že k datu jednání OV 

nejsou k dispozici platná pravidla pro rok 2022 a veškerá školení a refreshingy, které 

v tomto roce již proběhly, se tak školí bez platných pravidel. 

 

11.  OV schvaluje udělení výkonnostního odznaku:  

 Denisa Mádrová, č. lic. B3682, bronzový drezura 

Podmínky udělení odznaku byly doloženy.  

 

12.  OV jednal o možnosti sestavení ekonomické komise ČJF, žádá VV ČJF o projednání tohoto 

bodu. Jako členku komise navrhuje OV Ing. P. Bůžkovou. 

 

  



13.  Další jednání OV se bude konat na Kladně 26. 4. 2022, na toto jednání pozve sekretářka 

oblasti bývalou sekretářku, paní Evu Kuškovou. 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


